
Zápis z valné hromady odboru sokolské 
všestrannosti Tělocvičné jednoty Sokol Troja 
a Tělovýchovné jednoty Sokol Troja ze dne 27.2.2025

1. Předseda OSV zahájil valnou hromadu a přivítal přítomné. Vzhledem k přítomnosti 
18 členů (delegátů)  OSV ze 129 dospělých neshledal  valnou hromadu (dále  také 
„VH“) usnášení schopnou, valnou hromadu na 15 minut přerušil. 

2. Po 15ti minutách předseda OSV Vojtěch Valtr zahájil VH, Tomáš Drdácký předal 
kytici sestře Vlastě Gaydiczové k významnému životnímu jubileu. Předseda Vojtěch 
Valtr hosta, starostu TJ Sokola Troja Petra Filipa, který přivítal delegáty VH a sdělil, 
že jednota v roce 2025 dosáhnet stáří 130 let a Výbor TJ Sokola Troja připravuje 
Akademii k tomuto výročí, která proběhne 8. října 2025.

3. Byla schválena mandátová komise ve složení Jana Crkvová a Jitka Drdácká, volební 
komise ve složení Libuše Kuderová a Eva Filipová a návrhová komise ve složení 
Tomáš Drdácký a Jana Šrámková. (18 hlasů pro návrh).

4. Předseda Vojtěch Valtr  přednesl  zprávu o  činnosti  OSV v roce  2024 a  zprávu o 
hospodaření OSV za rok 2024.

5. Zpráva o činnosti i zpráva o hospodaření byly schváleny (18 hlasů pro návrh).
6. Proběhla volba výboru odboru sokolské všestrannosti, s navrženými kandidáty ve 

složení:
 předseda Vojtěch Valtr
 náčelnice Kateřina Šrámková
 náčelník Tomáš Bryknar

Kandidáti byly zvoleni (17 hlasů pro návrh, 1 se zdržel).
7. Předseda Vojtěch Valtr přednesl návrh ceníku příspěvků na rok 2025, ceník zůstal 

stejný  jako  v  roce  2024.  Dále  představil  Pravidla  pro  výběr  příspěvků.  Ceník 
příspěvků pro rok 2025 a Pravidla pro výběr příspěvků byly schváleny (18 hlasů 
pro návrh).

8. Předseda Vojtěch Valtr přednesl plán činnosti a rozpočtu na rok 2025. Plán činnosti 
a rozpočtu na rok 2025 byl schválen (18 hlasů pro návrh).

9. Kandidáti OSV do výboru TJ Sokola Troja – Tomáš Drdácký na pozici místostarosty 
jednoty,  Barbara Králová na pozici  hospodářky jednoty,  Vojtěch Valtr,  Miroslav 
Vondřich  na  pozici  řadového  člena  výboru  jednoty,  kandidát  OSV do  kontrolní 
komise  jednoty:  Michal  Petkov;  náčelník  a  náčelnice  OSV  jsou  členy  výboru  TJ 
automaticky. Kandidáti byly schváleni (18 hlasů pro návrh).



10. Následovala  diskuse,  ve  které  Tomáš  Drdácky  přednesl  informaci  o  možnosti 
realizovat hřiště v areálu Sokolovny, informace o almanachu a jeho dopracování, 
doplnění ke 130. výročí Sokola Troja. Dále představil možnosti ocenění od Sokola 
pro jednotu a jednotlivé cvičitele a cvičitelky a vyzval, aby mu členové OSV předali 
do konce března návrhy na tato ocenění.

11. Tomáš Bryknar přednesl zprávu o přidělencýh grantech z rozpočtu MČ Praha Troja 
v celkové výši 135 000,- Kč pro celý TJ Sokol Troja.

12. Valná hromada schválila závěrečné usnesení (18 hlasů  pro návrh).
13. Předseda Vojtěch Valtr na závěr poděkoval všem za účast na VH a všem, kdo se 

podílí na pořádání akcí a činnosti OSV a ukončil valnou hromadu.

V Praze dne 27. února 2025

Zapsal Tomáš Bryknar, Ověřil Vojtěch Valtr


